
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Hviding IF 
Mandag, den 30. april kl. 19:30 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Der er kommet et ekstra punkt på, da et repræsentant fra holdsport.dk kommer! 

2. Godkendelse af referat  

 

3. Siden sidst / Bordet rundt 

Karina – håndbold damer senior er kommet i 3. division. Giver øget udgifter på dommersiden 

samt udebanetrøjer 

Henrik – Tennisbanen er blevet åbnet og den er blevet renoveret bl.a. med et nyt net. Der er 

indgået et samarbejde med én frivillig, der vil tage sig af banens vedligehold. 

Per – Holdsamarbejde m. KVIK70 på seniorsiden. Der er 3 herreseniorhold og samarbejdet 

har indtil videre været positivt. 

Jan – Ift. Multibanen, så er der åbnet for nye fonde, som der vil blive søgt midler ved. 

  

4. Byfest program  

Brochuren er ved at være klar til tryk. Stor ros til designet!! Karina følger op på 

kontaktpersonerne for de forskellige arrangementer, hvor tilmelding er nødvendig.  

Programmerne er klar til levering i uge 20  

5. Økonomi 

Ikke noget at tilføje. 

6. Holdsport.dk 

Udbyder af platform og betalingssystem, hvor kontingenter, abonnementer, idrætsgrene, 

medlemmer og hjemmeside er samlet under én. 



Hvad er der af muligheder for at optimere hjemmesiden Holdsport contra Conventus og 

DanaWeb? Det besluttes at punktet tages med på næste bestyrelsesmøde. 

7. Eventuelt 

Der er kommet en henvendelse vedr. sikkerhed i forbindelse med motionscenteret. 

Bestyrelsen er af den opfattelse af sikkerheden i KAC lever op til de krav, som måtte være. 

Motion TV virker ikke og har ikke virket i 1 mdr. der er bl.a. ingen batterier! Der ligger en 

kontaktbog i motionsrummet, men det virker ikke til at den bliver tjekket! Ditte tager 

kontakt! 

Banko IT-systemet er pt. nede. Henrik følger op på dette. 

Næste møde: Mandag, den 4, juni kl. 20:00. 

 


